
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI KOMISJI SKOKÓW I KOMBINACJI 

NORWESKIEJ POLSKIEGO ZWIĄZKU NARCIARSKIEGO W OKRESIE 2020-2021  

 

   W okresie sprawozdawczym 2020-2021 Komisja skoków i kombinacji 

norweskiej Polskiego Związku Narciarskiego pracowała w składzie ; 

- Jarosław Konior – przewodniczący komisji , 

- Marek Pach – zastępca przewodniczącego komisji , 

- Marek Siderek – Dyrektor Sportowy PZN , 

- Jerzy Poloczek – członek komisji  

- Adam Wojciech Fickowski – członek komisji , 

- Edward Przybyła- członek komisji , 

-  Edward Mąka – członek komisji – protokolant ,  

- Mirosław Graf – członek komisji , 

- Andrzej Zarycki – członek komisji , 

- Andrzej Piszko – członek komisji . 

    Komisja skoków i kombinacji norweskiej PZN w omawianym okresie 

spotykała się na 5 posiedzeniach -  w formie stacjonarnej , jeden raz zdalnie 

oraz raz hybrydowo .Powodem była pandemia.  Spotkanie odbywały się i 

prowadzone były ze Szkoły Mistrzostwa Sportowego Szczyrk w Buczkowicach . 

   Frekwencja wynosiła ok 70 % , większość nieobecności była usprawiedliwiona 

.W pracach komisji uczestniczyli również działacze sportowi , trenerzy klubowi 

oraz SMS-u  oraz pracownicy PZN – p. Jakub Michalczuk ,p. Wojciech Gawor, p. 

Wojciech  Jurowicz ,p. Faustyna Malik . 

    Konsultacje , wymiany doświadczeń oraz ustalenia prowadzone były na 

bieżąco telefonicznie i meilowo . Informacje z posiedzeń komisji były 

przekazywane na Zarządzie , Prezydium PZN oraz do Dyrektora Skoków i 

Kombinacji pana Adama Małysza  w formie ustnej lub protokołem z komisji . 

     Tematami którymi głownie zajmowała się komisja to - praca nad projektem 

„Wytycznych Sportowych PZN „ – uzupełnianie, poprawianie , dostosowanie do 

przepisów FIS , opracowywanie „Kalendarza Imprez Sportowych PZN „ –

ustalanie terminów, kategorii wiekowych , zmiany .Dokładnie omawiane były 



rankingi PZN , opiniowane składy kadr PZN , regulaminy zawodów Lotos Cup , 

Mistrzostwa Polski  Juniorów i Seniorów , ustalanie szerokich składów na 

zawody EYOF  oraz powołanie  składów osobowych na badania diagnostyczne . 

Omawiane również były procedury kontroli sprzętu w skokach i kombinacji 

norweskiej .  

  Dyskutowane również były kadry narodowe , zmiany trenerskie , szukanie 

możliwości pozyskania stypendium dla zawodników z poza kadry narodowej . 

    Działania  komisji były merytoryczne , charakteryzowały się troską o dalszy 

rozwój naszych dyscyplin. Można zauważyć wzrost ilości młodych adeptów 

uprawiających skoki i kombinacje , co spowodowało potrzebę podziału 

zawodów na Lotos- Cup oraz Lotos – Cup Kids. Bardzo ważnym wydarzeniem 

jest otwarcie nowych  5 skoczni w Zakopanem , co będzie miało pozytywny 

wpływ na rozwój naszych dyscyplin . Dziękuje wszystkim którzy przyczynili się 

do modernizacji „Średniej Krokwi „ . Wyrażamy zadowolenie z kończącego się 

remontu skoczni w Gilowicach .  

    Istnieje potrzeba remontu skoczni w Goleszowie oraz powstania większego 

obiektu w Zagórzu . Ważnym tematem dla rozwoju kombinacji jest rozpoczęcie 

modernizacji trasy biegowej na Kubalonce – naśnieżanie. Potrzebą jest również 

powstanie całorocznej  trasy biegowej w okolicach skoczni Skalite w Szczyrku , 

niedaleko od SMS Szczyrk . 

  Mam nadzieję , że efektem pracy komisji będzie dalszy rozwój skoków i 

kombinacji norweskiej w naszym kraju .  

  Ważne że pomimo pandemii udało się zrealizować całość imprez sportowych z 

Kalendarza PZN . 

    Większą uwagę musimy na funkcjonowanie i rozwój kombinacji norweskiej 

szczególnie  w kategorii junior i senior . Niepokoi nas sytuacja rezygnacji 

zawodników z uprawianie tej pięknej dyscypliny . 

     Chciałbym podziękować Zarządowi PZN  ,  Dyrektorowi Sportowemu  PZN 

Markowi  Siderkowi oraz pracownikom PZN za wsparcie i bardzo dobrą 

współpracę. 

Dziękuję za współpracę członkom komisji , działaczom  sportowym, trenerom 

klubowym, kadrowych oraz SMS- ów . 

            Ze sportowym pozdrowieniem – Jarosław Konior  



 

 

 


